
Zápis ze schůze školské rady dne 1. 10. 2015 

Přítomni: Kateřina Arnoštová, Petr Dušek, Petra Klvačová, Aleš Matějka, Radek Řechka 

Omluveni: Lenka Svojtková 

 

Program schůze:  

1) Projednání výroční zprávy školy za školní rok 2014/2015 

2) Různé: dotaz na zástupce města pana Řechku ohledně výsledků dotazníkového 

průzkumu mezi zaměstnanci školy, které se uskutečnilo v červnu 2015 

 

Ad1)  

Školská rada pečlivě projednala předloženou výroční zprávu (dále VZ) a jednomyslně se 

shodla na tom, že v této podobě není možné zprávu přijmout, neboť obsahuje závažné 

nedostatky. Rada zformulovala některé připomínky, podle nichž doporučuje zprávu 

přepracovat. 

1) Výroční zpráva obsahuje hrubé formální i gramatické a jazykové chyby (např. chyby 

ve shodách podmětu s přísudkem, chyby ve velkých a malých písmenech, špatně 

uvedené jméno i titul zástupkyně pro 1. stupeň, velké množství chybějících nebo 

naopak přebývajících mezer apod.).  

2) Tabulky a grafy jsou nedostatečně popsány, často z nich není zřejmé, o čem 

vypovídají (např. u grafů o výsledcích vzdělávání žáků, v tabulce pracovníků podle 

věkové skladby, v tabulce odborné kvalifikace pedagogických pracovníků a v mnoha 

dalších). V jiných tabulkách jsou zase věcné chyby, např. záporná délka praxe 

v údajích o pedagogických pracovnících. 

3) Čísla v tabulkách a grafech často nesouhlasí. Např. na třech místech zprávy najdeme 

tři odlišné údaje o počtu pedagogických pracovníků školy (49, 62, 68), na str. 25 čísla 

v tabulce nedávají dohromady 100 %, podle tabulky s údaji o hospodaření hospodařila 

škola v loňském roce s rozpočtem 30 miliard Kč! Tabulky i grafy je potřeba všechny 

znovu projít a údaje v nich zkontrolovat, opravit a doplnit.  

4) VZ je příliš dlouhá. ŠR navrhuje ji výrazně zkrátit, popř. část tabulek a grafů vložit do 

přílohy. To platí i pro některé textové části, např. část textu o projektu e-Twinnigu by 

bylo vhodné shrnout a zkrátit, tj. nikoliv popisovat měsíc po měsíci jednotlivé aktivity. 

Podobně detailní informace o jednotlivých akcích školy patří spíše do příloh. Obvyklá 

délka VZ základních škol se pohybuje mezi 20-30 stranami, takovou délku považuje 

ŠR za dostačující. Údaje v některých tabulkách a grafech se opakují, naopak některé 

údaje by mohly být pro VZ užitečné, např. srovnání toho, jak si škola stojí ve 

výsledcích SCIO testů v porovnání s jinými školami v rámci kraje.  



5) VZ by měla projít redakční i jazykovou korekturou. Dále by měla být upravena a 

sjednocena graficky, tzn. v celé zprávě by měly být sjednoceny typy a velikosti písma, 

formáty nadpisů apod.  

Ad2)  

Zástupci města panu Řechkovi byl adresován dotaz od zástupců rodičů paní Klvačové a paní 

Arnoštové ohledně výsledků červnového dotazníkového průzkumu mezi zaměstnanci školy. 

Pan Řechka členy ŠR informoval o tom, že starosta města pan Vacek připravuje shrnující 

zprávu z tohoto průzkumu, která by měla být dostupná pro členy školské rady i pro pedagogy 

během následujících 14 dnů.  

 

Zapsala: Petra Klvačová 

Ověřil:  


